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Zpráva o činnosti Místní komise Štěpnice  
za 3. čtvrtletí 2014 

___________________________________________________________________ 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
     Ve 3. čtvrtletí 2014 se uskutečnilo 1 zasedání komise.  

 
 
 

Člen komise 
16.09. Přítomen 

celkem 
Nepřítomen 

omluven 
Nepřítomen 
neomluven 

Mgr. Marie Martykánová A 3 0 0 

Jitka Víchová O 2 1 0 
Věra Benešová A 3 0 0 

PhDr. Milan Brázda A 3 0 0 

Mgr. Lukáš Čoupek, PhD. A 3 0 0 

Marek Dobeš A 3 0 0 

Vladimír Dostálek A 2 1 0 

Pavel Drlík A 3 0 0 

Ing. Jaroslav Plachý A 2 1 0 

Josef Stodůlka A 2 1 0 

Martina Hadašová A 3 0 0 

 
  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
   
Přehled přijatých usnesení: 
 
Nebyla přijata žádná usnesení. 
 
 
Přehled projednaných záležitostí: 
4/4/14/ŠT – zavedení rezidentního parkování na sídlišti Štěpnice – zůstává ve 
sledování 
 
3/5/14/ŠT – finanční prostředky MK Štěpnice 
 
MK Štěpnice doporučila RM usnesením č. 27/2014 ze dne 19.05.2014, aby v případě 
neúspěchu v dotačním řízení na I. etapu bezbariérové trasy Štěpnice – autobusové 
nádraží ponechala finanční prostředky ve výši 860tis. Kč v rozpočtu OD na 
rekonstrukci chodníků v lokalitách Štěpnice a Mojmír dle dohody s MK Štěpnice. 
Dne 05.08.2014 předsedkyně MK Štěpnice využila svého práva a rozhodla, že 
finanční prostředky budou pro rok 2015 ponechány v rozpočtu OIN z důvodu podání 
nové žádosti v tomto roce. 
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Závěr: MK po projednání doporučuje RM, aby finanční prostředky ve výši 860tis. Kč 
převedené k dispozici OIN z důvodu nové žádosti o dotaci na bezbariérovou trasu 
Štěpnice autobusové nádraží (I. etapa) byly považovány za účelově vázané 
k záměru. V případě, že dotační řízení opět skončí neúspěšně, MK žádá o zpětné 
vrácení částky s následným využitím v roce 2015 ve prospěch lokality Štěpnice a 
Mojmír, tak jak bylo původně zamýšleno.  
MK žádá informace o termínech a výsledku dotačního řízení ve výše uvedené 
záležitosti. – podnět EKO, OIN 
 
6/3/14/ŠT – zrušení laviček na břehu řeky Moravy při realizaci protipovodňových 
úprav – odpověď OŽP - splněno 
 
7/3/14/ŠT – bezpečnostní ořez stromů podél řeky Moravy – OŽP zašle dotaz na 
Povodí Moravy, zda je bezpečností ořez kompletně proveden – odpověď OŽP - 
splněno 
 
10/4/14/ŠT – průchod z břehu řeky Moravy v blízkosti restaurace Masaro – dotaz, 
zda se zpracovává nějaké řešení – odpověď OŽP, OD 
- lávka přes řeku Moravu ve Štěpnicích – dotaz, zda se počítá s její realizací, příp.  

v jakém časovém období – dotaz APR – zůstává ve sledování 
 
16/4/14/ŠT – svoz nadměrného odpadu – dotaz, zda se neuvažuje o zavedení svozu 
nadměrného odpadu ve městě (např. 2x do roka) - odpověď OŽP - splněno 
 
6/5/14/ŠT – záměr na prodej budovy č.p. 1156 (NS Štěpnice) – žádost o sdělení 
výsledku – odpověď SMM - splněno 
 
8/5/14/ŠT – proč neprobíhá sběr trávy při sečení do košů – odpověď OŽP - splněno 
 
2/6/14/ŠT – rekonstrukce chodníku od č.p. 1044 – 1134 (průchod mezi budovou býv. 
Telecomu a SOU) – žádost o vyčíslení finančních nákladů – odpověď OD - splněno 
 
3/6/14/ŠT – nefunkční kanály: na chodníku mezi budovou č.p. 1112 a objektem SOU, 
prostor před Albertem směrem k dětskému centru (viz fotodokumentace) – žádost 
o prověření stavu – odpověď OD - splněno 
 
5/6/14/ŠT – zpomalovací prvek na komunikaci u restaurace Masaro – velká hlučnost 
při přejíždění aut; dotaz, zda je instalace správně provedena – podnět OD – zůstává 
ve sledování 
 
6/6/14/ŠT – osvětlení podchodu pod tratí „myší díra“  

- zda byla již vyhledána náhrada za stávající osvětlení  
- odhad finančních nákladů na ošetření stěn speciální nástřikem proti sprejerů – 

odpověď OD - splněno 
 
7/6/14/ŠT – dětské hřiště u ZŠ Za Alejí – zda bude nahrazena demontovaná 
houpačka – odpověď OŽP - splněno 
 
1/7/14/ŠT – instalace odrazek na obrubník retardéru (přechod pro chodce k ZŠ Za 
Alejí) ul. Zahradní – Štěpnická – podnět OD – zůstává ve sledování 
 
2/7/14/ŠT – havarijní stav chodníku před blokem č. 1 – podnět OD – zůstává ve 
sledování 
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3/7/14/ŠT – v souvislosti s probíhající rekonstrukcí vodovodního řádu v ul. Jana Žižky 
není řešen provizorní systém svozu odpadu – podnět OŽP – zůstává ve sledování 
 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem 
opatření 
Nebyly uloženy žádné úkoly. 
 

IV. Doporučení a návrhy komise 
 Uvedeno v bodě II zprávy. 

  

V. Plán práce na 3. čtvrtletí 2014 
 Komise se ve 3. čtvrtletí 2014 bude scházet následovně: 

 
 16.09.2014  

 
 
V Uh. Hradišti dne 13.10.2014 
 
 
 
 
Mgr. Marie Martykánová 
předsedkyně Místní komise Štěpnice 
 
 
 
Zpracovala: Martina Hadašová 
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